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SANT JULIÀ DE LÒRIA

Think Tank ha rebut 31.000 € de 

Naturlàndia i el sou del director

El Comú lauredià ha contestat la 
demanda d’informació del conse-
ller d’SDP, Josep Roig, referent a la 
relació entre Naturlàndia i la con-
sultora T3 !ink Tank. D’aquesta 
es desprèn que Camprabassa va 
satisfer 31.000 euros a aquesta 
empresa per a tres treballs. Així 
mateix es con rma que un dels 
propietaris de la consultora, Enric 
Ordóñez, actua com a director de 
projectes de l’ecoparc, feina per la 
qual rep 4.000 euros mensuals.

En concret, T3 !ink Tank va 
elaborar una anàlisi i auditoria 
de Naturlàndia referent a l’orga-
nització i gestió de la societat, la 
situació econòmico- nancera i 
els recursos humans; un pla es-
tratègic del 2012 al 2015 (que 
preveu accions a realitzar i objec-
tius econòmics), i un pla de xoc 
(amb mesures comunicatives i de 
gestió). Roig va expressar el seu 
temor que els treballs d’auditoria 

haguessin pogut in�uir en l’aco-
miadament de l’anterior audito-
ra. També va criticar la interini-
tat dels directors de Naturlàndia 
des que es va crear, així com el 
fet que hi hagi quatre càrrecs di-
rectius per una empresa que no 
té més de 80 treballadors. A més 
va afegir que no correspondria al 
sou ni a les necessitats que viu el 
parc el fet que Ordóñez no es tro-
bi físicament a la Rabassa, un fet 
que caldria con rmar. Sobre l’im-
pacte que han tingut les mesures 
implantades per T3 ! ink Tank, 

va destacar que l’única evolució 
que s’ha observat des del 2012 és 
negativa. 

Davant la resposta del Comú, 
SDP ha presentat una nova sol-
licitud per disposar d’una cò-
pia dels treballs realitzats per la 
consultora, així com informació 
sobre l’organigrama de Naturlàn-
dia. A més, tenint en compte que 
la resposta del Comú ha estat par-
cial, el recurs d’alçada seguirà el 
seu curs amb la perspectiva d’ar-
ribar a la justícia si és necessari.

Per altra banda, el president 
del grup parlamentari mixt, Jau-
me Bartumeu, va dir que si el 
2009, quan era cap de Govern, 
s’hagués aprovat la Llei d’inter-
canvi d’informació  scal a la de-
manda que va presentar ara no 
s’hauria de modi car “de pressa 
i corrents”. 

Redacció // Andorra la Vella
@mes_andorra 

Josep Roig.
  // T. M.


